
Referat 20.01.2010

Grundejerforeningsreferat 20. januar 2010

Deltagere: Bente, Debbie, René, Allan og Helle

Fraværende: Jens

 Formanden beretter

§         El: kommunen er blevet rykket for svar fra kommunen på om vores el skulle blive betalt af
dem. Der er kommet svar at det gør de ikke. Spørgsmålet er nu om de 3 sidste hus skal være med til
at betale for strømmen.

 Fællesarealer:

Da vi ikke ved om den fælles grundejerforening, bliver til noget i år. Indhenter vi tilbud på
græsslåning og vedligeholdelse af plantebælterne
Det formodes, at et snerydningskøretøj har nedlagt en lygtepæl, Helle har ringet og anmeldt det til
Dong Energy (dagen efter mødet) men der bliver nok ikke gjort noget så længe jorden er frosset.
 Økonomi

Likviditetskonto: 119.955,75
Vejfond: 160.781,15
 Fastelavnsfest

14.2 Der er afholdt fastelavnsfest med ca. 40 deltagere, dejlig eftermiddag
Diverse:

Generalforsamling: Der skal skrives indbydelse, noteres indkomne forslag, opstilles
regnskab/budget
Budgetmøde hos Bente 24.2 kl. 19.00
Generalforsamling 21.4


